
	  

Protokoll	  7	  2015,	  fört	  vid	  ordinarie	  styrelsemöte	  i	  SMFF	  

	  

Datum:	  Tisdagen	  den	  29	  september.	  

Plats:	  Mötet	  hölls	  via	  videolänk	  kl	  20.00	  –	  21.30	  

Deltagare:	  

Claes	  Wahlund,	  ordf,	  Lova	  Bannister,	  v	  ordf,	  Roland	  Brebäck,	  ordf	  VO	  Elit,	  Åke	  Karlsson,	  ordf	  VO	  
Bredd,	  Ulf	  Höglin,	  suppleant.	  Lars	  Ekstedt,	  SMFF	  kansli,	  adjungerad.	  

$	  1.	  Mötet	  öppnas	  

Ordföranden	  hälsade	  välkommen	  och	  förklarade	  mötet	  öppnat.	  

$	  2.	  Protokolljusterare	  	  

Att	  jämte	  ordförande	  justera	  dagens	  protokoll	  valdes	  Lova	  Bannister.	  

$	  3.	  Godkännande	  av	  föreslagen	  dagordning.	  

	  	  Den	  av	  ordföranden	  presenterade	  dagordningen	  godkändes	  utan	  ändringar	  eller	  tillägg.	  

$	  4.	  Föregående	  protokoll.	  

Föregående	  protokoll	  lästes,	  godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

$	  5.	  Öppna	  kundfordringar.	  

Arbetet	  med	  att	  kontakta	  klubbarna	  om	  obetalda	  fakturor	  ger	  resultat.	  Per	  den	  25/9	  är	  det	  endast	  
två	  klubbar	  och	  tre	  privatpersoner	  som	  har	  utestående	  fakturor	  avseende	  2014	  eller	  tidigare,	  totalt	  
14	  kkr.	  Posten	  Öppna	  Kundfordringar	  uppgår	  till	  49	  kkr,	  varav	  35	  kkr	  avser	  2015.	  	  

Eftersom	  Lars	  G	  Olofsson,	  trots	  upprepade	  påstötningar,	  inte	  betalat	  sin	  faktura	  från	  2013,	  tar	  Roland	  
Brebäck	  kontakt	  med	  Per	  Findahl	  så	  att	  friflyggrenen	  betalar	  beloppet.	  Styrelsen	  diskuterade	  om	  inte	  
Olofssons	  vägran	  att	  betala	  ska	  leda	  till	  uteslutning	  ur	  förbundet	  men	  inget	  definitivt	  beslut	  fattades.	  

$	  6.	  Luftrumsfrågan.	  

Ulf	  Höglin	  informerade	  om	  att	  inget	  nytt	  i	  sak	  framkommit.	  TS	  väntar	  på	  en	  information	  från	  EASA	  
som	  väntas	  presenteras	  den	  29	  oktober.	  Tills	  vidare	  fortsätter	  Ulf	  sin	  bevakning	  av	  ärendet.	  

$	  7.	  Framtida	  administrativa	  rutiner.	  

Lova	  Bannister	  har	  varit	  i	  kontakt	  med	  RF	  och	  diskuterarat	  möjligheten	  att	  förenkla	  hanteringen	  av	  
medlemsregistrering	  etc	  inom	  ramen	  för	  IdrottOnLine.	  Flera	  förbund	  är	  inne	  på	  samma	  tankegång	  
men	  inget	  nytt	  system	  förväntas	  bli	  klart	  att	  starta	  upp	  under	  2015.	  

$	  8.	  Verksamhetsplan	  för	  VO	  Bredd	  2016.	  

Åke	  Karlsson	  informerade	  om	  att	  VO	  Bredd	  haft	  ett	  första	  planeringsmöte	  och	  kommer	  under	  hösten	  
att	  ta	  fram	  en	  verksamhetsplan	  och	  budget	  för	  2016.	  

VO	  Bredd	  har	  för	  avsikt	  att	  ta	  fram	  en	  ny	  informationsbroschyr	  med	  ambitionen	  att	  den	  ska	  kunna	  
vara	  klar	  redan	  till	  höstens	  hobbymässa.	  	  



$	  9.	  Modellflygnytt.	  

Åke	  Karlsson	  informerade	  om	  de	  förändringar	  som	  i	  besparingssyfte	  gjorts	  i	  det	  senaste	  numret	  av	  
tidningen,	  bl.a.	  slopad	  inplastning	  och	  något	  färre	  sidor.	  Besparingen	  blev	  ca	  8	  kk	  vilket	  med	  en	  
planerad	  utgivningstakt	  om	  fem	  nr/år	  innebär	  en	  årlig	  kostnadsreduktion	  om	  40	  kkr.	  Kommentarerna	  
från	  läsarna	  har	  varit	  övervägande	  positiva.	  

$	  10.	  Medlemskorten	  –	  behörighetsnivåerna	  A	  och	  B	  

Lars	  Ekstedt	  begärde	  tydligare	  instruktioner	  för	  vad	  som	  avses	  med	  behörighetsnivåerna	  A	  och	  B	  på	  
medlemskorten.	  Efter	  diskussion	  och	  en	  referens	  till	  den	  nuvarande	  skrivelsen	  i	  Klubbledarpärmen	  
föreslogs	  att	  styrelsen	  arbetar	  fram	  en	  motion	  om	  detta	  till	  årsmötet.	  

$	  11.	  Nordiska	  mötet.	  

Vid	  det	  kommande	  mötet	  med	  de	  nordiska	  modellflygförbunden	  kommer	  SMFF	  att	  representeras	  av	  
Lova	  Bannister,	  Roland	  Brebäck	  och	  Bengt	  Lindström.	  Ordföranden	  kan	  pga	  resa	  ej	  deltaga.	  

$	  12.	  Övriga	  frågor.	  

Roland	  Brebäck	  informerade	  om	  ett	  planerat	  ungdomsläger	  sommaren	  2016	  i	  FSF	  regi.	  Om	  lägret	  blir	  
av	  förväntas	  SMFF	  bidrag	  med	  bl	  a	  engagerade	  ledare	  

$	  13.	  Nästa	  möte	  och	  avslutning.	  

Nästa	  styrelsemöte	  planeras	  äga	  rum	  i	  samband	  med	  elitverksamhetsträffen	  på	  Bosön	  den	  7	  –	  8	  nov.	  

Med	  detta	  tackade	  ordföranden	  deltagarna	  för	  kvällens	  möte	  och	  förklarade	  detsamma	  avslutat.	  

Vid	  protokollet	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Justerare	  

	  

Claes	  Wahlund	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Lova	  Bannister	  

	  

	  


